
 

Information från styrelsen 2024–11-19 nr 9 

 

Fasadtvätt 

Beslut om att genomföra fasadtvätt har tagits och utförare blir Specialrengöringar, kommer att ske 

under våren. Alla fasader skall tvättas 

Våra Tak  

Beslut taget avseende takmålning av alla tak, Södertörns plåt kommer att utföra detta under våren 

2025, mer info kommer. 

Radonmätning 

Alla radonpuckar installerade i ca 40 lägenheter skall kvarvara i 3 månader innan de samlas in. 

Laddstationer 

Beslut om inköp av ytterligare 5 ladd stolpar har tagits. 

QR koden  

Koden högst upp ger åtkomst till vår hemsida. 

Aimo Park 

De 4 parkeringsplatser som administrerats av Aimo Park längst upp har vi sagt upp och skall 

hanteras av Beckasinen och ger oss utrymme att hyra ut dessa , då det finns en kö till 

parkeringsplatserna  

Budget 

Beslut om budget för 2025 har tagits, beslut om en höjning av våra boende avgifter med 5 %, det är 

helt nödvändigt då alla våra kostnader ökar och som vi inte kan påverka, avgifterna för parkering 

höjs med 2 %, detta kommer att gälla från årsskiftet, elavgiften sänks med 50 öre per kilowatt. 

Husombud 

Då nuvarande husombud i nr 25 skall flytta löses detta genom at Gunilla Jansson och Marianne 

Rahmberg i nr 29 kliver in och tar tillfälligt husombudsrollen i nr 25. 

Glögg 

Det som nu under några år har blivit till en tradition så kommer föreningen att bjuda på glögg och 

pepparkakor onsdagen den 11 december, detta år i port nr 27. Info sätts upp på anslagstavlorna 

Har du anmält din mailadress till webbansvarig? Om inte gör det så underlättar det utskick! 

Nästa styrelsemöte är den 10 november kl. 18.00. 


